

Reminder on deadlines for registering for UCI events

New deadlines for registering for UCI events

In order to improve the registration process for UCI events and the reallocation of unused quotas, the Track Commission has decided to set **strict deadlines**. We would ask that you take note of this new procedure.

Registration deadline for World Cup and World Championships

When online registration closes, a **48-hour extension to the deadline** will be granted for late registrations. Once this deadline has passed, unused **quotas** will be **reallocated automatically**, without requesting confirmation from the National Federation in question. Furthermore, a **fine** of CHF 200 will be charged to the National Federation.

Deadline for sending an exemption request

For World Cups: no exemption request relating to participation in a World Cup round will be accepted after the online registration system has closed for that round.

- We would like to remind you that the conditions for participating in World Cup rounds are stipulated in Article 3.4.004.

For World Championships: all exemption requests must be sent a maximum of 3 days after the end of the final World Cup round, i.e. by 29 January 2020. Qualification quotas will then be published on 3 February 2020.

- Each National Federation and every rider participating in the UCI Track Cycling World Championships must meet the conditions stipulated in Articles 9.2.025 and 9.2.027bis.

The table summarising the opening and closing dates for UCI events can be found on [the UCI website](#).

Rappel sur les délais pour l'inscription aux événements UCI

Nouveaux délais pour l'inscription aux événements UCI

Pour améliorer le processus d'inscription aux événements UCI et de réattribution des quotas non utilisés, la Commission Piste a décidé d'établir **des délais stricts**. Nous vous prions de prendre bonne note de cette nouvelle procédure.

Délai d'inscription pour la Coupe du Monde et les Championnats du Monde

A la fermeture des inscriptions en ligne, **une prolongation du délai de 48 h** sera accordée pour toute inscription tardive. Une fois ce délai passé, les **quotas** non utilisés seront **réattribués automatiquement**, sans demande de confirmation de la part de la Fédération Nationale concernée. De plus, **une amende** de CHF 200.- sera facturée à la Fédération Nationale.

Délai d'envoi d'une demande de dérogation

Pour les Coupes du Monde : aucune demande de dérogation liée à la participation à une manche de Coupe du Monde ne pourra être faite après la date de fermeture du système d'inscription en ligne à la manche concernée.

- Pour rappel, les conditions de participation aux manches de la Coupe du Monde sont stipulées dans l'article 3.4.004.

Pour les Championnats du Monde : toute demande de dérogation devra être envoyée au plus tard 3 jours après la fin de la dernière manche de Coupe du Monde, c'est-à-dire jusqu'au 29 janvier 2020. Les quotas de qualification seront ensuite publiés le 3 février 2020.

- Chaque Fédération Nationale et chaque coureur participant aux Championnats du Monde Piste UCI doit répondre aux conditions stipulées dans les articles 9.2.025 et 9.2.027bis.

Vous trouverez le tableau récapitulatif des dates d'ouverture et de fermeture des événements [UCI sur le site UCI](#).